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Hodnocení akcí školy ve školním roce 2018/2019 

 

Hodnocení turistického kurzu 2018 

  

TK proběhl od 3. 9. – 7. 9. 2018 v táborovém středisku Kyjov – Hutisko Solanec letos 

jubilejním desátým rokem. Kurzu se zúčastnilo 73 dětí a 7 instruktorů (Š. Krčková, Z. 

Kociánová, A. Kulíšková, M. Konvičková, H. Šmídová, P. Grof, L. Nykl). Vzhledem 

k vysokému počtu frekventantů jsme přistoupili k variantě s šesti družstvy. I tak byl počet dětí 

v družstvu vysoký a vyžadoval od instruktorů dokonalou koordinaci a rozvržení činností. 

Neustále byl také kladen důraz na bezpečnost. Preventivně jsme o jednoho zvýšili počet 

instruktorů, což se nám vrátilo v možnosti lépe koordinovat denní činnosti i zajistit 

důslednější ostrahu v průběhu noci. Vzhledem k již zmíněnému vysokému počtu dětí a tedy 

úplnému naplnění táborové kapacity byla ostraha ve večerních a nočních hodinách mnohem 

náročnější než jindy. Tato námaha se nám však vrátila v bezpečném průběhu jak dní, tak i 

nocí. Podařilo se nám tak případné problémy eliminovat již v zárodku.  

Novým členem týmu se stala paní Konvičková, která letos připravila činnost 

,,Příroda“.  Její profesionální přístup k tématu přinesl dětem nevšední pohledy na okolní tak 

,,obyčejnou“ přírodu.      

 Středisko svou polohou i zázemím umožňuje splnit veškerou náplň kurzu. Kvalita 

tábora se každoročně zvětšuje (sprchy, rozvody teplé vody, nadále pokračující modernizace 

kuchyně).  

 Dopravu zavazadel dětí a kuchyně zajistila dvěma autobusy a vozíkem nová firma ze 

Sedlnice. Líbil se nám přístup (příjezd o 10 minut dříve, ochota řidičů aj.). Tyto služby 

využijeme i při dopravě lyžařského kurzu. 

Kolektiv pracoval bez zádrhelů a nutnosti určovat plnění úkolů pro bezproblémový 

chod kurzu. Vyplatí se kolektiv pečlivě vybírat, a je-li možno, neměnit!  

V kuchyni vládla paní  Zicháčková i letos naprosto suverénně, k ruce měla pomocnou 

sílu Z. Krčkovou a ani letos se práce v kuchyni neobešla bez naprosto nezastupitelné paní 

Řehákové. Ta si ke své funkci zdravotníka jako vždy přibrala práce v kuchyni a každodenní 

pomoc při organizaci chodu kurzu (hry, pomoc při hlídání aj). Paní Řeháková bezpečně řešila 

i tuto kumulaci funkcí. Přítomnost profesionálního zdravotníka na vícedenních kurzech je 

nezbytná. Zdravotní stav některých dětí vyžaduje pravidelnou medikaci ráno, v poledne i 

večer a těchto dětí velmi přibylo.  Jako neprofesionálové můžeme aplikovat náplast, obvaz, 

nanejvýše paralen! Zdravotník má práce stále plné ruce i hlavu. Nezastavila se tedy po celý 

den. Naštěstí nebylo nutno řešit žádné úrazy ani nemoci. Zde pomáhá i průběžná kontrola 

vhodného oblečení dětí všemi instruktory. 

Rovněž pomocná síla v kuchyni uvolnila ruce instruktorům, kteří letos již jen 

pomáhali při výdeji stravy a již nebyli tolik potřeba při umývání nádobí jako dosud. 

Ukazuje se, že současné děti mají mnohdy problémy s pohybem ve volné přírodě, ale i 

zcela běžné činnosti jako povlečení postele nebo stlaní či úklid chatky činil některým velké 

problémy. Rovněž nenásilná integrace prvků systému OČMU do všech činností kurzu se 

ukázala vhodná. I zde má TK nezastupitelnou roli.   
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Vlivem důsledného vyžadování a dodržování všech pravidel všemi zúčastněnými 

nedošlo k žádným závažným výchovným ani zdravotním problémům. Konstatuji, že většina 

dětí má z prvního stupně dobře zakořeněné návyky při dodržování pokynů. Letošní žáci se 

přes vysoký počet dokázali velmi rychle přizpůsobit chodu kurzu. Rovněž integrace nově 

přišedších žáků probíhala bez výrazných kolizí.  

Letošní suché a teplé léto velmi přispělo k zdárnému plnění všech činností, nebylo 

výrazně chladno ani v noci. Počasí tak neprověřilo případné nedostatečné vybavení dětí.  

 Kromě základních činností TK byly na programu také každodenní pohybové i 

intelektové hry. Tyto hry se staly již doménou pí. Krčkové, Šmídové a Kulíškové, ostatní 

instruktoři zdatně pomáhali.                                                    

Obsah TK 2018 beze zbytku naplnil požadavky ŠVP i adaptačního kurzu a prvků 

OČMU zařazených do ŠVP.  

Lumír Nykl, vedoucí kurzu 

 

Slavnost města Nového Jičína 2018 

 

V pořadí dvacátá pátá Slavnost města Nového Jičína se neobešla bez aktivní účasti 

žáků a pedagogů naší školy. Již od časných ranních hodin byl na náměstí instalován stan, ve 

kterém byly pro děti připraveny výtvarné činnosti, které připomínaly stoletou historii naší 

republiky. Paní učitelky a vychovatelky vyráběly společně s dětmi vlajky, trikolóry, 

nezapomínaly ani na historii našeho města, a tak si děti odnášely ručně zdobené kloboučky 

dle vlastní fantazie. 

V dopoledním i odpoledním průvodu byli žáci naší školy náležitě vidět. Nejen 

dobovým oblečením a obrovskými portréty prvního prezidenta Tomáše Garrigue Masaryka, 

Edvarda Beneše a Milana Rastislava Štefánika, ale také sta balónky v barvě trikolóry, které 

následně byly za potlesku zaplněného náměstí vypuštěny. 

Program slavností obohatili žáci také svým vystoupením na nádvoří Žerotínského 

zámku, kde interpretovali prvorepublikové písně. 

RNDr. Zdeněk Stanislav 
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Legiovlak 

 

Dne 11. 9. 2019 skupinka žáků 8. a 9. tříd navštívila ve Valašském Meziříčí 

Legiovlak, který je replikou legionářského vlaku z období bojů na Transsibiřské magistrále. 

Celá prohlídka byla doprovázena přednáškovou činností. Projekt zastřešuje Československá 

obec legionářská a jeho cílem je v souvislosti s oslavami 100. výročí založení Československa 

připomenout zásadní historické zásluhy československých legionářů. Součástí expozice je 

pohled do vagónu, které sloužily jako místa k odpočinku, pošta, obchůdek, nemocnice atd. 

Celá prohlídka je doplněná o texty a fotografie, které podrobně podávají informace o nelehké 

situaci našich légií na východní frontě v době, když už existovalo Československo. Prohlídka 

byla velice poučná a zajímavá. 

Mgr. Žemličková Iveta 

 

 

Školním  mistrovství ČR ve fotbalgolfu 

 

Až v daleké Praze naši žáci úspěšně reprezentovali školu na Školním mistrovství ČR 

ve fotbalgolfu!  Dva týmy ve složení Marková Aneta, Adámková Natálie, Stavjařová Nikola, 

Sochová Marie a Lošák Adam, Pítr Mikuláš, Pítr Pavel, Černoch Tomáš  museli postupně 

projít okresním a krajským kolem, aby se kvalifikovali na samotné mistrovství ČR ve čtvrtek 

13. září v pražském FotbalParku. V konkurenci 12 týmů si naši žáci vedli velmi dobře, když 

obsadili několik "bednových" umístění!  V dívčí kategorii jednotlivců obsadila skvělé 1.místo 

- Aneta Marková a 3. místo - Natálie Adámková.  Mezi chlapci zase 1. místo vybojoval náš 

Mikuláš Pítr. V hodnocení týmů získala naše děvčata cenné  2.  a chlapci 3. místo. 
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Kromě pohárů a hodnotných dárků firmy Mizuno si tak naši reprezentanti z Prahy 

odvezli skvělé pocity vítězství a velkou motivaci se dále sportovně zlepšovat. 

Mgr. Zbyněk Choleva 

 

 

Školní fórum 2018 

 

Ve čtvrtek 11. 10. 2018 se na Základní škole Komenského 68 konalo Školní fórum, 

akce, jež se snaží vést děti k participaci na dění ve škole i městě. Fóra se zúčastnilo 39 dětí z 

5. – 9. tříd. Jejich úkolem bylo pod vedením zkušeného facilitátora ve skupinách vyjmenovat 

jak na adresu školy, tak na kvalitu života ve městě, věci, které by chtěly změnit, a následně je 

prezentovat před přísedícím publikem. 

Návrhy na změny byly různé, od požadavku na stojany pro kola, přes školní skříňky a 

klubovnu až po novou autobusovou zastávku v blízkosti školy či zlepšení sportovišť ve městě. 

Z daných návrhů byly dětmi odhlasovány prioritní problémy, nad nimiž posléze proběhla 

diskuze s ředitelkou školy RNDr. Svatavou Hajdovou a s místostarostou Mgr. Ondřejem 

Syrovátkou. 

Děti ukázaly, že o život ve městě mají zájem a vnímají dění kolem sebe. Vyzkoušely 

si, jak vypadá konstruktivní řešení, ale také zjistily, že nákladná rozhodnutí nikdy nezávisí na 

jednom člověku a že spousta věcí je během na dlouhou trať, do něhož je zapojeno mnoho 

aktérů a organizací. 

Celá akce proběhla pod záštitou Města Nový Jičín v rámci projektu Zdravé Město 

Nový Jičín. 

RNDr. Zdeněk Stanislav, Mgr. Iveta Žemličková 
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Jazykový pobyt Sůkenická 15. – 17.10. 2018 – 1. Stupeň 

 

Je teplé ráno, stromy se pomalu barví do svých typických podzimních barev a děti 

z jazykových skupin nasedají do autobusů směr horská chata Sůkenická. Co je tam čeká? 

Tradiční intenzivní výuka anglického jazyka. Je potřeba se dobře rozmluvit na celý školní 

rok! Tři dny plné nových anglických slovíček i písniček. 

Třeťáci pod vedením p. uč. Hanky Sopuchové pokračovali v základech fonetiky, 

naučili se říct, co kdo umí a co kdo neumí. A zapívali si písničku o zvířátkách „Yes I can“. 

Čtvrťáci s p.uč. Radkou Bílkovou se naučili vyjádřit rozkaz a prosbu, přečetli si příběh o 

Krtečkovi a jeho kamarádech. Vyprávění jim posloužilo jako inspirace pro jejich divadelní 

scénku. A vytvořili si krásné  loutky a masky. 

A nejstarší a nejzkušenější páťáci spolu s p.uč. Janou Bártovou si zazpívali písničku 

Yellow Lemon Tree, která všem celou dobu zněla v uších. A také se naučili popsat, co dělají a 

nedělají rádi oni a jejich nejbližší příbuzní. 

V úterý večer si děti s p.uč. Petrou Chytílkovou a Luckou Macháčkovou vyrobili 

anglické „nebe-peklo-ráj“ a plnily příkazy v angličtině. 

 Tři dny uběhly jako voda. Už jsme zase ve škole a čerpáme nejen z nových znalostí, ale také 

z osvěžujících procházek lesem – jen houby nerostly. 

Have a great time! And speak English! 

  

 

Jazykový pobyt Sůkenická 17. – 19.10. 2018 – 2. Stupeň 

 

Mladší žáci se loučili s chatou Sůkenická a nasedli do autobusu, který přivezl natěšené 

osmáky a deváťáky.  A v chatě to vypadalo jak v Babylonské věži. Mísilo se pět jazyků: 

ruština, němčina, angličtina, slovenština (personál) a čeština (ostatní hosté). 

Jazyková skupina – ruština 

P.uč. Iveta Žemličková spolu s paní lektorkou Zojou přinesly příběhy téměř neuvěřitelné 

z celého Ruska. Žáci se dozvěděli o zvycích, jídle, hudbě i politice. A naučili se úžasnou 

píseň se sólo vystoupením p. Kotase. 

Ohlas žáků: „Paní lektorka byla výborná a koupila nám kofolu!“ 

Jazyková skupina – němčina 

P.uč. Lenka Hniličková trpělivě vysvětlovala základní fráze a nová slovíčka. Témat bylo 

několik – rodina, škola, jídlo, koníčky. Z každého trochu. A pak také německá pop music. 

Zpívali i angličtináři! 

Ohlas žáků: „Bylo to fakt super!“ 

Jazyková skupina – angličtina 

Píseň Yellow Lemon Tree zasáhla i nejstarší žáky, kteří si ji zpestřili scénkou. P. uč. Jana 

Bártová a lektor Kim – rodilý mluvčí přímo z Londýna - připravili množství společenských 

her s různou strategií boje, ale jednou důležitou podmínkou: vše musí být řečeno anglicky. A 

šlo to!!! 

Ohlas žáků: „Konečně jsem se přestal bát mluvit anglicky!“ 

Vše uteklo až moc rychle a nám zůstaly krásné vzpomínky a spousta nových informací. 

Mgr. Jana Bártová 
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Den převleků 

 

Abychom deváťákům usnadnili výběr jejich budoucí cesty, rozhodl školní parlament o 

tom, že si jeden den uděláme „převlekový“ a že přijdeme v obleku specifickém pro některá 

povolání. Ten den připadl na pátek 26. října. 

Jak žáci I. stupně, tak na stupni druhém, se tohoto úkolu zhostili na výbornou, a tak 

jsme mohli na chodbách potkat vojáky, kuchaře, cukráře, sekuriťáky, policisty i policistky, 

servírky, letušky, výpravčího, režiséra, hasiče, reportérku, krotitele dravé zvěře, lékaře i 

chirurgy, zdravotní sestřičky, kadeřnici, pojišťovacího agenta, manažera, ale i profesionálního 

hokejistu a fotbalistu a mnoho dalších. 

Snad si tedy každý najde svoji cestu a snad je ta cesta i bude bavit, protože nás to v ten 

den bavilo náramně. 

Mgr. Hana Šmídová 

 

 

 

100 let republiky - Jubilejní lípa 

 

V letošním roce si připomínáme sté výročí vzniku Československa. Toto  významné 

historické jubileum je spjato s 28. říjnem 1918, kdy byl vyhlášen náš samostatný stát. 

Jedním z našich národních symbolů je lípa. Objevuje se na standartě prezidenta, státní pečeti, 

vojenských uniformách a bankovkách. Oficiálním národním symbolem se stala v roce 1848, 

kdy účastníci Slovanského sjezdu stanovili lípu jako symbol postavený proti velkoněmeckým 

snahám o porobení slovanského lidu. 
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Již v 19. století zdobily lípy parky a sady paláců a dodávaly jim na vznešenosti. 

Vjíždět do těchto paláců lipovou alejí bylo dovoleno jen těm nejváženějším a nejvzácnějším 

hostům. 

Lípy jsou obecně nazývány Stromy republiky. Nejvíce výsadeb těchto stromů 

proběhlo v říjnu 1919 k prvnímu výročí vzniku republiky. Další slavnostní sázení lip pak 

probíhalo především v roce 1928 k desátému výročí vzniku Československa a rovněž v roce 

1968 k padesátému výročí vzniku naší republiky. Sázení bylo většinou spojeno s oslavami, na 

kterých nechyběli čestní hosté, proslovy a verše. Lípy republiky jsou živými památníky a 

zároveň jedinečným symbolem, který připomíná naše národní dějiny. Tyto pamětní stromy 

oslavují vznik našeho státu a podporují naši národní hrdost a svobodu. 

V souvislosti s touto významnou událostí byla spuštěna roční kampaň Stromy svobody 

1918 – 2018. Cílem tohoto neobvyklého projektu je mapování a znovuobjevení poselství 

Stromů republiky.  Snahou autorů  kampaně je nalézt příběhy 1918 Stromů svobody, odborně 

ošetřit alespoň sto z nich a při oslavách stého výročí vzniku Československa vysadit 

symbolických 2018 nových Stromů svobody. 

Naše škola se zapojila také do výsadby jubilejního Stromu svobody, který ponese 

poselství naší národní historie. 

Slavnostní akt proběhl 23.10.2018 za účasti žáků i učitelů školy, zástupců sousedící 

školy, zástupců města i některých rodičů. 

Mgr. Iveta Žemličková 

 

 

 

Roadshow VZP 

 

Ve čtvrtek 1.listopadu 2018 se v 

tělocvičně naší školy uskutečnila 

edukační roadshow Všeobecné 

zdravotní pojišťovny 2018. Žáci 

sedmých ročníků se během 

programu seznámili s 

nebezpečím užívání drog, se 

zásadami podání první pomoci a 

v závěru si prakticky vyzkoušeli 

masáž srdce a užití defibrilátoru. 

RNDr. Zdeněk Stanislav 

 

 

 

Skype-a-Thon 

 

13. – 14. listopadu tohoto roku probíhala celosvětová akce Skype-a-Thon. Ptáte se, co 

to je? 

Skype-a-Thon je globální vzdělávací událost, která umožňuje účastníkům překročit 

hranice své učebny a virtuálně cestovat po celém světě. Ve středu 14. listopadu se nejdříve 

dopoledne spojili Ámosáci ze 4. A se slovenskou školou a zahráli si hru Mystery skype. 

Úkolem této hry je dávat druhé straně otázky směřující k tomu, aby uhádla, odkud 

spolupracující škola je. Má to ale háček. Otázky musí být formulovány tak, aby se na ně dalo 

odpovědět pouze ano x ne. Vše dopadlo výborně a naši žáci jako první zjistili, že se baví 

s žáky ze školy v malé obci Kechnec, kousek od Košic. Odpoledne se někteří učitelé 
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zúčastnili výletu do Gruzie, do města TelAvi. Byl to sice jen virtuální výlet prostřednictvím 

skype, přesto viděli zajímavou prezentaci o tomto starobylém městě. 

Mgr. Vlasta Foltová 

 

 

 

Halloweenská diskotéka 

 

Také v letošním roce jsme nemohli zapomenout na už tradiční Halloweenskou 

diskotéku. Připadla na pátek 16. 11. a všichni jsme se na ni moc těšili. Zájem o účast byl tak 

obrovský, že jsme plakátky museli stáhnout dříve, abychom nemuseli odmítat další zájemce. 

Ve větším počtu bychom se prostě do jídelny nevešli. Takhle se nás sešlo přes 60. 

S přípravou byla spousta práce, ale o dobrůtky se postaraly maminky a každému něco 

málo nabalily s sebou. Hudbu nám zajišťovali Tomáš Kamas a Matěj Švestka a o hry se 

postaraly Nikča Stavjařová a Lucka Kadlčíková. 

Masky byly originální a hrůzostrašné, ale nejdůležitější je, že jsme se všichni dobře 

bavili až do večerních hodin. 

Mgr. Iveta Žemličková, Mgr. Alena Kulíšková 

 

 

Nadaní na výstavě 

 

Tentokrát se Klub nadaných dětí vydal do Frenštátu pod Radhoštěm na výstavu leporel 

spisovatelky Lucie Seifertové.Děti si prohloubily své znalosti o českých dějinách. Nové 

poznatky využijí při projektové práci na téma„České dějiny". 

Mgr. Renáta Pavlicová 
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Železo – mistr proměny 

 

Je potřebnější než zlato a je všude kolem nás. Jaké je tajemství jeho minulosti a co se 

skrývá za jeho výrobou a zpracováním? Je opravdu mistrem proměny? 

Odpovědi na tyto otázky a spoustu dalších zajímavostí se žáci 9. ročníku dovídali při exkurzi 

do Světa techniky, kde zavítali v listopadu. 

Žáci se seznámili s procesem výroby a zpracování železa na ocel, s problematikou 

životního prostředí a ekologizace výrobních provozů. Prozkoumali železnou rudu, otestovali 

pružnost materiálu, nahlédli do nitra Země, osahali meteorit, oblékli si odpichový oblek a 

představili si žár u modelu vysoké pece. Společně formou hry prozkoumali Oázu železa, v 

expozici zpracování oceli si někteří žáci sami vylisovali nerezovou lžičku. Program trval 3 

hodiny a po něm následovala prohlídka skutečné vysoké pece, kde kromě výroby surového 

železa se žáci dozvěděli i s celou historii Dolních Vítkovic. Prohlídka zahrnovala i 

adrenalinový zážitek na Bolt Tower s možností návštěvy kavárny Bolt Café. 

Exkurzi do Světa techniky včetně vzdělávacího programu a prohlídky všem žákům 

financoval zřizovatel školy Město Nový Jičín. 

RNDr. Svatava Hajdová 
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Adventní čas 

 

Je pondělí 3. prosince a učitelé, žáci i rodiče se scházejí ve výstavní síni Staré pošty, aby 

zde pro veřejnost otevřeli výstavu Adventní čas. 

Po kulturním vystoupení žáků 3. B a 4. B si všichni účastníci vernisáže mohli prohlédnou 

velmi pěkné práce dětí naší školy. 

RNDr. Zdeněk Stanislav  
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Vánoční třpyt 

 

S pásmem písní a básní Vánoční třpyt vystoupili žáci 3.A a 4.B na Masarykově 

náměstí v Novém Jičíně v úterý 11.12.2018. Akce se konala v rámci Vánočního jarmarku, 

který na náměstí v adventních dnech probíhá. Pod září vánočního stromu se na pódiu střídaly 

vánoční písničky doplněné o básně se zimní tématikou. Vyvrcholením celé akce, která byla 

obecenstvem přijata velice dobře, byla píseň Hallelujah od Leonarda Cohena zazpívaná všemi 

dětmi. 

Mgr. Petra Musilová, Mgr. Barbora Vyštejnová 

 

Mikuláš 

 

Dne 6.12.2018 prošel naší školou 

Mikuláš. Jelikož dělají tradičně Mikuláše 

deváťáci, tak i tento rok nebyl výjimkou. 

Deváťáci se spojili a vytvořili tým 

Mikuláše, tří čertů a tří andělů. Paní 

učitelka Žemličková nás oblékla do 

kostýmů a mohli jsme jít. Řeknu vám, 

chodit s Mikulášem po škole a vidět ty 

šťastné tváře dětí je prostě nádhera. 

Procházeli jsme jen první stupeň, což je 

trochu škoda, ale taky by se mohlo stát, 

že by po zásahu pekelníků nebylo na 

druhém stupni koho učit … Děti na 

prvním stupni nám aspoň hezky 

zazpívaly a za to dostaly sladkou odměnu. Příští rok Mikulášskou hůl převezme někdo jiný. 

Mahulena Chalupová, 9.B 

 

Vánoční setkání 

 

Společná akce čtvrťáku s prvňáčky byla vánoční besídka, kterou pro své kamarády 

připravili čtvrťáci. Prvňáčci malovali, vyzkoušeli si vánoční kvíz, puzzle. Také si všichni 

zatancovali. Závěrem si děti zazpívaly koledy a předaly malé dárky. Naše společná akce se 

opět velmi vydařila. 

Mgr. Petra Musilová, Mgr. Hana Sopuchová 

 

Třeťáci se učí programovat s Ozoboty 

 

Co je Ozobot?  Ozobot je malý  robůtek velikosti cca 4 cm, který umožňuje dětem 

rozvíjet logické a tvořivé myšlení. Jeho hlavní funkce je ta, že umožňuje sledovat čáru 

(vytvořenou fixou či vytištěnou na PC či na obrazovce tabletu, mobilu apod.) a vykonávat 

příkazy, které jsou zadávané kombinací barevných čar (tzv. ozokódy). Každá kombinace 4 

základních barev (červená, zelená, modrá, černá) umožňuje Ozobotovi například jezdit 

pomaleji, zahýbat vpravo apod. Robůtka je možno programovat i bez čar, pomocí programu 

OzoBlockly, poté se již robůtek neomezuje na čáru, ale na sadu příkazů, které mu dítě zadá 

(pohybuje se bez čar). 

Se základy programování s Ozoboty  se začali naši třeťáci seznamovat po vánocích,  a 

jak jim to jde, se můžete podívat na videonahrávkách. 

Mgr. Alena Šimíčková 
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Lyžařský výcvikový kurz 2019 

 

Kurz proběhl v týdnu od 19. - 26. 1. 2019 ve Velkých Karlovicích – Leskové v 

pensionu Školka (již šestnáctý rok). Dlouhodobé kontakty (doprava, vleky, servis) jsou pro 

LVK  nespornou výhodou, což každoročně oceňujeme.                         

Nadále využíváme nabídky fy. Dorociak  a část dětí si půjčila výstroj v místě. P. 

Dorociak nám vychází velmi vstříc přijatelnou cenou a tentokrát tuto službu k plné 

spokojenosti využilo dvacet sedm dětí a není problém při případném doplnění poškozené či 

nevhodné výstroje. Veškerý servis i výměny výstroje jsou bezplatné a neprodlené.   

Kurzu se zúčastnilo 54 dětí, 4 instruktoři - pí.Lowáková, p.Sýkora, p.Nykl, 

zdravotnice pí. Řeháková a pí.Kociánová, která už pátým  rokem úspěšně vedla 

snowboardové družstvo. I letos si nárůst snowboardových nadšenců vyžádal pomoc majitele 

pan Valentiniho, čehož se s vervou ujal.  

Vzhledem k letošním vynikajícím sněhovým podmínkám jsme po dlouhé době mohli 

kombinovat využití dostupných sjezdovek podle libosti a vychutnat si jízdu na přírodním 

sněhu. Pro nejslabší družstva to bylo středisko Horal, které svým sklonem je pro tento výcvik 

ideální. Dopravu tentokrát za velmi přijatelnou cenu zajistily veřejné autobusy. Zbylá 

družstva obsadila sjezdovku Razula, která jezdila téměř jen pro nás. Jako alternativu jsme 

vybrali svah na Podťatém, bylo sice třeba dopravce, ale srovnala to velmi výhodná cena 

vleku. Vůbec se nám letos podařilo dosáhnout velmi výhodných cen po celý kurz. Jsem 

přesvědčen, že s částkou za vleky mohou být rodiče více než spokojeni. Pro dostatek sněhu ve 

stopách proběhl bez problémů i běžecký výcvik. Teploty se celý týden držely poměrně 

hluboko pod bodem mrazu (přes den -6 až -12 stupňů, v noci a ráno až -18). Přesto nebo 

právě proto se nám vyhnuly zdravotní problémy z nachlazení. Důsledně však bylo třeba dbát 

o dostatečné oblečení dětí a připravenost pečlivě kontrolovat. 

         Letos nás postihlo několik menších úrazů, které paní Řeháková řešila na místě svou 

lékárnou.  Došlo však i na zlomeninu kotníku, kterou rychlá zdravotnická pomoc odvezla na 

Vsetín. Rodiče byli neprodleně o dané situaci zpraveni a do nemocnice se dostavili. 

          Zdravotnice kurzu  Jarmila Řeháková, která kromě své práce jako každoročně bezpečně 

zvládla účetnictví kurzu (vleky a účtování dopravy na Horal a Podťaté), které je třeba písemně 

vést denně. Vše je zpracováno a k nahlédnutí, pokud budou mít rodiče zájem. Zbylé částky 

peněz byly dětem vráceny v sobotu ráno. Všichni instruktoři pracovali zodpovědně a k plné 

spokojenosti dětí. I letos si pí. Řeháková přidala pečlivou kontrolu dostatečného oblékání dětí, 

kterou řídila s energií sobě vlastní. 

Drobné problémy (odřeniny, otlaky aj.) promptně ošetřila pí. Řeháková každý den několik, 

vždy ke spokojenosti pacientů.  

Proběhla přednáška o historii lyžování a lyžařské výstroji. Repertoár doplnily večery 

jednotlivých ročníků pod dohledem pí. Lowákové a Kociánové. Karaoke večer i diskotéka 

starších (devátý ročník) byly úspěšné. 

Náplň kurzu byla splněna a byl zadán nový termín pro rok 2020 (11. 1. - 18. 1. 2020). 

Lumír Nykl, vedoucí kurzu 
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Den s přírodními vědami 

 

Čtvrtek 7. 2. 2019  zažili žáci devátého ročníku Den s  přírodními vědami na 

novojičínském gymnáziu. Program  dne byl  zaměřen na aktuální témata v oblasti životního 

prostředí a udržitelného rozvoje: výroba elektrické energie tradičně i netradičně, chemické 

reakce jako chemické sopky, oheň v souvislostech s fyzikálními a chemickými jevy, kam 

směřuje umělá inteligence a vývoj informačních a  komunikačních technologií v budoucnu a 

jak ovlivní profesní i osobní  život dalších generací. 

RNDr. Svatava Hajdová 

 

Microsoft Edu Day 2019 

 

Ve středu 20.2.2019 probíhala v pražském sídle společnosti Microsoft akce Edu Day 

2019. Této akce se také zúčastnili pedagogové z naší školy. Během akce se seznámili s 

novými trendy v oblasti virtuální reality a týmové práce. Měli možnost předávat si zkušenosti 

z využití Lego robotů, Ozobotů, programování Minecraftu a využití dalších aplikací, které se 

na naší škole využívají běžně ve výuce. 

RNDr. Zdeněk Stanislav, Mgr. Ondřej Chrapek 
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S deváťáky za geologií na vysokoškolskou půdu 

 

Moderní třípatrová budova Geologického pavilónu prof. Pošepného je součástí univerzitního 

areálu ostravské Vysoké školy Báňské. Jsou zde umístěny sbírky obsahující tisíce vzorků 

hornin, minerálů a paleontologických nálezů z České republiky a jiných částí světa. Právě tyto 

sbírky byly dne 14. února 2019 cílem exkurze žáků devátých ročníků.  

 

Exkurze z pohledu učitelky přírodopisu Ing. Markéty Konvičkové: 

Pro žáky byl připraven program složený ze tří samostatných celků. Tři patnáctičlenné skupiny 

postupně absolvovaly prohlídku minerálů s výkladem, následovalo řešení tajenky pomocí 

šifer a klíčů v pracovním listu a na vitrínách se vzorky, a v poslední – hravé – části si pak žáci 

zahráli geologické pexeso a domino, prozkoumali vzorky hornin pod mikroskopem a pomocí 

3D modelu se seznámili se stavbou krasových jeskyní a také sopek. Především poslední dvě 

zmíněné části byly pro žáky zábavné a mohli zde zúročit znalosti z přírodopisu z prvního 

pololetí. 
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Exkurze z pohledu žákyně 9.B Mahuleny Chalupové: 

Podle mého názoru byla tato exkurze celkem zajímavá a přínosná. Ano, byly tam nudné 

momenty, ale to neznamená, že to bylo k ničemu. 

První část byla přednáška, která byla méně záživná, ale sympatická paní profesorka se to 

snažila zpestřit – dávala nám různé otázky a ukazovala nám různé druhy minerálů.  Druhá 

část byla akčnější a zajímavější. Mohli jsme si poskládat puzzle nebo domino, zahrát si 

pexeso nebo se na minerály a nerosty podívat zblízka pomocí mikroskopu. Následovalo 

běhání přes celé jedno patro geologického pavilonu. Abych to upřesnila, měli jsme vyřešit 

tajenku. Druhá paní profesorka nám dala papíry a na nich byly napsané otázky a nápovědy, 

kde najdeme odpovědi. Např.: Ze kterého města pochází vzorek křemene? (skříň 122, Sbírka 

minerálů z ČR). Na skříních byly napsány písmena a podle těch jsme měli složit tajenku. 

Tohle mě dost bavilo. 

Jak jsem zmiňovala - byly tam i nezáživné části, ale ne každému všechno sedne. 

Podtrženo, sečteno, byla to dobrá zkušenost a už jen fakt, že jsme byli na vysoké škole, je 

úžasný. 

 

 

Dinosaur National Monument v Utahu 

 

Víte, jak se dostat na prohlídku fosilií dinosaurů v USA a přitom neopustit svou školu? 

Stačí se zúčastnit virtuálního výletu. To se povedlo žákům a návštěvníkům naší školy v úterý 

12. března, kdy v závěru Dne otevřených dveří proběhl v přímém přenosu virtuální výlet do 

Dinosaur National Monument v Utahu. 

Ranger Amanda nejdříve ukázala fosilie, které lze v muzeu vidět, popsala některé 

z dinosaurů a potom odpovídala  na otázky. Celý výlet trval asi 45 minut a byl tak tečkou za 

dnem otevřených dveří. 

Mgr. Vlasta Foltová 

 

 

Budou reprezentovat v Paříži 

 

Základní škola Komenského 68 bude reprezentovat Česko i Nový Jičín na 

mezinárodním setkání učitelů zapojených do komunity Microsoft Innovative Educator Expert, 

které pod názvem Global Education Exchange proběhne počátkem dubna v Paříži. Akce se 

zúčastní 300 pedagogů z celého světa, kteří budou diskutovat o inovacích a výzvách ve 

vzdělávání. 

Právo účasti na prestižním setkání si škola vydobyla ve finálovém kole celostátní 

soutěže Domino. Učitelka Vlasta Foltová v něm představila, jak zde pracují s informačními 

technologiemi při využití didaktického digitálního materiálu. 

Škola například uspořádala virtuální výlety do míst, která málokdo z nás navštíví 

osobně – do Joshua Tree National parku v Kalifornii, Dinosaur National Monument v Utahu a 

do historického města Telavi v Gruzii. V souvislosti s projektem Mystery skype se žáci setkali 

virtuálně s kamarády na Slovensku, ve Francii a Nigérii, s nimiž komunikovali anglicky. 

Mgr. Alena Lowaková 
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Ozdravný pobyt čtvrťáků 

 

V nezvyklém termínu, ve dnech 25. – 29. března, byl pro žáky 4. A a 4. C připraven 

ozdravný pobyt v přírodě, který byl částečně financován Ministerstvem životního prostředí. 

Pobyt proběhl v Krásensku (okr. Blansko) na Rychtě, což je pracoviště Lipky – školského 

zařízení pro environmentální vzdělávání. Brno. 

Žáci se přenesli v čase do doby ledové a seznamovali se s tím, jak mohou přežít zimu 

rostliny i živočichové. V průběhu celého týdne plnili ve čtyřčlenných tlupách zadané úkoly. 

Nejen že se dozvěděli mnoho informací o rostlinách a živočiších, učili se také pracovat 

společně, často také museli překonávat různé problémy a řešit různé spory. Nedílnou součástí 

bylo každodenní výměnné obchodování se získanými body – škrabadly. 

Na závěr každá tlupa zpracovala projekt, který musela prezentovat před ostatními. 

Tento pobyt byl ve všech ohledech pro žáky přínosný a před cestou domů za odměnu 

navštívili Punkevní jeskyni v Moravském krasu (i s plavbou na lodičkách) a Dům přírody ve 

Skalním mlýně. 

Mgr. Vlasta Foltová 

 

 

Příroda naostro 

 

První dubnový týden – to byl pro žáky 8.B a členy ekotýmu naší školy týden plný 

zážitků a pohody uprostřed přírody Drahanské vrchoviny. Zúčastnili se ozdravného pobytu v 

Krásensku, kde vystřídali žáky 1. stupně. 

A bylo to super – pěkné, i když větrné počasí, bezva parta a plno zajímavých aktivit 

během celého dne. A všechno tzv. naostro, brodění se v tůni a v rybníčku, pozorování a 

zkoumání živočichů ve vodě, na louce i v lese, orientační běh, pozorování ptáků, celodenní 

výlet s možností prozkoumání jeskyní, no bylo toho opravdu mnoho. Celý týden hráli žáci 

tematickou hru Evoluce a poslední dopoledne proběhla prezentace projektů. Práce vycházely 

ze skutečné badatelské činnosti a praktického pozorování a zkoumání v terénu. 

Ozdravný pobyt si všichni užili a vůbec by se nezlobili, kdyby si ho příští školní rok 

zopakovali. 

Mgr. Ivana Tichá 

 

 

Krása orlů 

 

Ve středu 17. dubna 2019 do naší školy zavítala 

organizace Zayferus, která se zabývá ochranou, 

chovem a cvičením dravců. Žáci měli možnost vidět 

vzácné dravce z celého světa a zároveň poslouchat 

poutavý výklad o jejich životě. Na závěr probíhaly na 

školním hřišti atraktivní letové ukázky. 

RNDr. Zdeněk Stanislav 
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Velikonoční vystoupení 

 

Žáci 1.A a 4.B si připravili  na velikonoční jarmark na náměstí v Novém Jičíně 

program s názvem Jarní pásmo. Zazpívali jarní písničky, přednesli básničky s velikonoční 

tématikou a doprovodili se hrou na flétny a rytmické nástroje. Doufáme, že se vystoupení 

líbilo nejen rodičům, ale také návštěvníkům velikonočního jarmarku.  

Mgr. Petra Musilová, Mgr. Hana Sopuchová 

 

 

Žáci 6. ročníků uklízeli Nový Jičín 

Velké poděkování si zaslouží žáci 6. ročníků, kteří v pátek 26. dubna 2019 s nadšením 

vyrazili do přírody a uklízeli odpadky v Janáčkových a Smetanových sadech, u dětského 

hřiště na Rybníčkách, v okolí Hückelových vil, v kamenném divadle, v lesoparku Skalky, na 

Skalkách a v okolí vodní nádrže Čerťák. 

Během projektového dopoledne žáci nasbírali minimálně 15 pytlů odpadu. Zpět do 

školy se vraceli s pocitem dobře odvedené práce. 

Příští rok se opět rádi zapojíme a pomůžeme uklidit to, co nezodpovědní občané 

zanechávají na místech, která k tomu nejsou určena. 

Mgr. Kateřina Maliníková 

 

Den Země 

V pátek 26.dubna 2019 se na Masarykově náměstí slavil Den Země. Ve stánku naší 

školy jsme během dopoledne přivítali stovky dětí z mateřských školek a základních škol z 

Nového Jičína a širokého okolí. Nachystány zde pro ně byly Ekohrátky - soutěže a hry 

zaměřené na ekologické aktivity, třídění odpadu a ochranu životního prostředí na naší planetě. 

Škola představila široké veřejnosti své aktivity v oblasti environmentální výchovy, usilujeme 

o titul EKOŠKOLA. 

Každý z návštěvníků si odnesl malý dárek, školní kolektivy pak účastnický list a 

květinu v recyklovaném zdobeném květináči. 

RNDr. Zdeněk Stanislav 
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Akademie ZŠ Komenského 68 - 110 let poté 

 

Po dvou letech se dne 7.května 2019 v Beskydském divadle v Novém 

Jičíně uskutečnila slavnostní  akademie, která se konala v rámci oslav 

110 let trvání naší školy v Novém Jičíně. Zcela vyprodaný sál 

aplaudoval více jak dvou stovkám žáků naší školy, kteří se představili 

v celkem 28 vystoupeních. 

Program akademie: 

1.Hudba posledního století    Připravila Taťána Raitrová 

2. Hudební nástroje    Připravila Radana Bílková 

3. Pipi Dlouhá Punčocha    Připravila Alena Šimíčková 

4. Švihadla      Připravila Monika Tomanová 

5. Čtenářská      Připravila Iva Štramberská 

6. Tanec      Připravila Markéta Konvičková 

7. Znakovaná píseň     Připravily Jitka Kudělková a Lenka Matušová 

8. Labutí jezero     Připravila Iveta Žemličková 

9. Hans Zimmer: Piráti z Karibiku  Připravily Zuzana Kociánová a Lenka Hniličková 

10. Hodina tance    Připravila Alena Kulíšková 

11. Orchestr      Připravila Petra Musilová 

12. Holky z naší školky    Připravila Iveta Žemličková 

13. Street Dance     Připravil Tadeáš Prokl 

14. Rap      Připravila Věra Hošťálková 

15. Yiruma: River Flows In You   Připravil Matěj Nedoma 

16. Vlasy samou loknu měla   Připravily Radana Bílková a Renáta Pavlicová 

17. One Direction: One Way Or Another (Teenage Kicks)  

Připravil Michal Dorazil 

18. Fools Garden – Lemon Tree   Připravila Jana Bártová 

19. Příběh moře     Připravily Barbora Blahutová a Zuzana Kalová 

20. Šíleně smutná princezna   Připravily Hana Sopuchová, Petra Musilová 

21. Timbaland: Apologize, Hans Zimmer: Piráti z Karibiku  

Připravila Jana Plešková 

22. Scénky      Připravila Hana Šmídová 

23. Twenty One Pilots: Hometown, Red Hot Chili Peppers: Monarchy of Roses 

Připravil Vojtěch Pisařovic 

24. Jojování      Připravil Martin Slavíček 

25. Reklamy      Připravila Zuzana Kociánová 

26. Vojenská      Připravily Radana Bílková a Renáta Pavlicová 

27. Kuřátka      Připravila Kateřina Maliníková 

28. Správná parta     Připravili Ondřej Chrapek a Lenka Hniličková 

 

Scénář a režie Svatoslav Válek, slavnostním večerem provázel Matěj Dorazil 
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Hasičská soutěž 

 

Na náměstí v Novém Jičíně se sešli v pátek 10.5.2019 žáci z různých škol, kteří pod dohledem 

hasičů soutěžili ve vědomostech, rychlosti i obratnosti.Nejzajímavějšími disciplínami bylo 

shazování plechovek proudem vody a překážková dráha. 

Naši školu reprezentovala dvě družstva složená z žáků šestých tříd. Družstvo 

„Opékané topinky“ve složení Jakub Čajánek, Kristýna Víchová, Ema Olajošová, Aleš 

Fajárek, Nathaniel Mikuš a Matěj Hájek a družstvo „Sirény“, které tvořili Štěpán Smolka, 

Franta Pokorný, Franta Jančálek, Jakub Maňák, Aneta Šolcová a Mia Michálková. Družstvo 

„Sirény“ bylo nejlepší. Vyhráli jsme diplomy, obrovského plyšáka Soptíka, hlásič ohně a 

pexeso. Družstvo „Opékané topinky“ bylo celkově čtvrté. 

Všem se akce moc líbila, byla to skvělá zábava. 

Štěpán Smolka, kapitán družstva „Sirény“ 

 

 

Žáci 5.B v Praze 

 

Na konci dubna jsme se žáky 5. B navštívili naše hlavní město Prahu. I přes nepříznivé 

počasí jsme si to všichni náramně užili. Navštívili jsme podmořský svět, podívali se do muzea 

smyslů a ve známém hračkářství Hamleys jsme si zahráli na detektivy, kde jsme pátrali po 

tom, kam zmizela královská koruna. Během detektivního pátrání jsme obdivovali známé 

památky postaveny z lega.  Náš pobyt v Praze jsme zakončili procházkou "Strašidelná Praha", 
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kde jsme se zábavnou formou seznámili s historií a nejvýznamnějšími pamětihodnostmi 

Starého Města Prahy. 

Mgr. Zuzana Kociánová 

 

 

Vídeň 

 

V pátek 31.5.2019 jsme vyrazili v pět hodin ráno na čtyřhodinovou cestu do hlavního 

města Rakouska, Vídně. Náš pan průvodce byl od začátku velmi aktivní a celou cestu do nás 

ládoval šťavnaté informace jak o historii zámku Schönbrunn, tak o historii celého Rakouska. 

Po čtyřech hodinách v autobuse jsme konečně vystoupili u už zmíněného paláce. Rozdělili 

nás na dvě skupiny a šlo se na prohlídku. Jako snad ve všech cizích zemích jsme dostali 

"sluchátko", které nám povídalo o tom, jak tehdy žila císařovna zvaná Sisi a její rodina. 

Čekala jsem, že to bude nudné, ale kupodivu mě to celkem zaujalo a vydržela jsem poslouchat 

až do konce. Po malém okruhu po paláci jsme se odebrali do nádherných zahrad, byly 

opravdu nádherné. Když skončila nádherná prohlídka skoro celého komplexu, nás páni řidiči 

vzali do centra Vídně, kde jsme strávili asi dvě hodiny. Viděli jsme spoustu slavných a 

důležitých památek, jako např.: Katedrálu sv. Štěpána, pomník Marie Terezie, Graben 

(nejznámější ulice Vídně) a v neposlední řadě také Prater, který byl hřeb celého dne. Do 

Prateru jsme se těšili všichni. I když jsme měli na vyblbnutí jen hodinu a půl, stejně si to 

všichni pořádně užili a suvenýry, samozřejmě, nesměly chybět. Tímto bych chtěla poděkovat 

paním učitelkám, že to s námi celý den vydržely, i když měli ti mladší z nás docela namále. 

Mgr. Lenka Hniličková, Mahulena Chalupová, 9.B 

 

 

Den 6.B s lesníkem 

 

Dne 30.5.2019 byl pro děti z 6.B v lesích obce Krhové zorganizován Den s lesníkem. 

Společně s místním hajným, který velmi ochotně vysvětloval souvislosti a zodpovídal otázky, 

mohly děti vidět nejen náplň jeho dne – organizace lesnických pracích  souvisejících 
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s těžbou  a odvozem dříví a kontrola kůrovcových lapačů související s ochranou lesa, ale také 

samotné tyto práce v lese. 

Jednalo se o kácení stromů dřevorubcem, přibližování dříví z lesa k cestě s využitím koně a 

také lesního kolového traktoru („lakatoše“) a odvoz dříví na skládky dřeva vyvážecí 

soupravou. 

V závěru dne jsme si pak opekli špekáčky. 

Ing. Markéta Konvičková 

 

 
 

 

 

Závěrečné setkání Klubu nadaných 

 

Letošní poslední setkání Klubu nadaných proběhlo na hřišti u restaurace Na Prachárně. 

U výborného zmrzlinového poháru jsme zavzpomínali na společné akce. S největším ohlasem 

se setkala naše exkurze do Pevnosti poznání v Olomouci. Zaujala nás také výstava Dějin 

udatného národa českého ve Frenštátě p. R. a provoz ve společnosti  Varroc Lighting 

Systems. Znalosti a dovednosti malého cyklisty jsme si ověřili na dopravním hřišti, poznali 

jsme zákulisí divadla. Těšíme se na další setkávání v novém školním roce. 

Mgr. Renáta Pavlicová 
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Vyhodnocení žáků konané v úterý 25.6.2019 v 9.00 v aule MěÚ Nový Jičín 

I. kategorie – žáci, kteří reprezentují školu a město ve vědomostních a 
sportovních soutěžích 
 

1. Klára Poláková 

- 1. místo v okresním kole Konverzace v německém jazyce – kategorie I. B 
Příprava: Mgr. Lenka Hniličková 

2. Jiří Nehasil 

- 1. místo v okresním kole Konverzace v německém jazyce – kategorie II. A 
Příprava: Mgr. Bohdana Bartošová 

3. Magdalena Pešová  

- 1. místo v okresním kole Matematické olympiády 
 Příprava: Mgr. Zuzana Kociánová 

II. kategorie – žáci, kteří dosahují trvale výborných studijních výsledků 

v rámci dané školy a města 

 

1. Stavjařová Nikola, 9. C  

- trvale aktivní přístup k plnění školních povinností a s tím spojené vynikající 

studijní výsledky 

- vzorná účast a reprezentace školy ve vědomostních soutěžích v oblasti 

přírodovědné i ve sportovních soutěžích 

- aktivní účast na akcích školy, pomoc při organizování a realizaci prezentace 

pro předškoláky a veřejnost, Akademie školy 

 

2. Chalupová Mahulena, 9.B 

- trvale aktivní přístup k plnění školních povinností a s tím spojené vynikající 

studijní výsledky 

- aktivní členka školního parlamentu, ekotýmu 

- redaktorka školního blogu 

- vzorná účast a reprezentace školy ve sportovních soutěžích  

- aktivní účast na akcích školy, pomoc při organizování a realizaci prezentace 

pro předškoláky a veřejnost, Akademie školy 

 

3. Davidová Johana, 9.A 

- trvale aktivní přístup k plnění školních povinností a s tím spojené vynikající 
studijní výsledky 

- vzorná reprezentace školy ve vědomostních soutěžích  
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